
Protokół Nr XLVI/2022
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 30 czerwca 2022 r.,
 w Sali Widowiskowej Ziębickiego Centrum Kultury

Godzina rozpoczęcia: 14:10

Godzina zakończenia: 17:29

Obecni radni: 12

Nieobecni radni: 3 (W. Iskra, W. Sala, E. Sopuch)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Sekretarz Gminy R. Śledź,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Naczelnicy i Kierownicy Wydziałów Urzędu,

- Sołtysi,

-  Zaproszeni  goście:  Radny Rady Powiatu P.  Pęcak,  Komendant  Powiatowy Policji  w Ząb.  Śl.

podinsp.  P.  Wajda,  Komendant  Komisariatu  Policji  w  Ziębicach  podkom.  M.  Adamczyk,

Komendant Powiatowy PSP w Ząbkowicach Śląskich bryg. T. Mądry, Komendant Straży Miejskiej

w  Ziębicach  R.  Wolny,  Kierownik  MGOPS  K.  Cisakowska-Brożek,  Dyrektorzy  Szkół:  SP

w Henrykowie B. Kołsut, Zespołu Szkół i Przedszkoli w Niedźwiedziu A. Szempruch, Przedszkole

Publiczne w Henrykowie M. Peglau, Przedstawicielka MRM S. Paszek, Dyrektor Zarządu Dróg

Powiatowych S. Jurcewicz

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  XLVI  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek



obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  Statutu  Żłobka  Miejskiego

w Ziębicach.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr XXII/154/2012 z dnia 26 czerwca

2012 r. w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz

ustalenia jej przebiegu.

8. Rozpatrzenie  projektu uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

„Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Ziębice  –  obręb

Zachód z wyłączeniem obszaru zawartego w obrębie ulicy Wałowej”,  w zakresie  terenu

oznaczonego symbolem 1KK.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  powierzenia  Burmistrzowi  Ziębic  uprawnień

w zakresie ustalania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności

publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Ziębice

w zakresie usług świadczonych na cmentarzu komunalnym  w Ziębicach.

10. Raport o stanie Gminy Ziębice za 2021 rok:

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Ziębice za 2021 rok,

b) debata nad przedstawionym raportem, 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok

2021. 

11. Rozpatrzenie  projektów  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok oraz w sprawie udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2021 rok: 

a)  odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Ziębic  sprawozdaniu  rocznym

z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok,



b)  odczytanie  przez  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej

w Ziębicach opinii Komisji o wykonaniu budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok oraz wniosku

Komisji o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2021 rok,

c)   odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o   wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach

o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2021 rok,

d) dyskusja,

e)   rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok,

f)  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Ziębic

w zakresie wykonania budżetu za 2021 rok.

12. Informacja o planowanych i realizowanych inwestycjach drogowych.

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

14. Informacja Przewodniczącej Rady.

15. Interpelacje, wnioski i zapytania.

16. Zamknięcie sesji.             

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

*  zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok,

*  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040.

 

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z  porządku obrad projektów uchwał ws.: 

* zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu,

* powierzenia Burmistrzowi Ziębic uprawnień w zakresie ustalania wysokości cen i opłat za usługi

komunalne  o  charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  obiektów  i  urządzeń

użyteczności publicznej Gminy Ziębice w zakresie usług świadczonych na cmentarzu komunalnym

w Ziębicach.

 



→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Zdjęcie projektu uchwały ws.  zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej

przebiegu.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” zdjęła projekt uchwały z porządku obrad.

→ Zdjęcie projektu uchwały ws. powierzenia Burmistrzowi Ziębic uprawnień w zakresie ustalania

wysokości  cen  i  opłat  za  usługi  komunalne  o  charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  za

korzystanie  z  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  Gminy  Ziębice  w  zakresie  usług

świadczonych na cmentarzu komunalnym w Ziębicach.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” zdjęła projekt uchwały z porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad po zmianach.  

Zarządzono 2 minuty przerwy technicznej.

4. Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy Radni  otrzymali  projekty

protokołów  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nimi.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt



z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr XLIV.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr XLV.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  11  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  427/VIII/2022  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Głosu nie oddał M. Jaźwiec. 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  428/VIII/2022  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Ziębicach.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 429/VIII/2022  ws.  ustalenia

Statutu Żłobka Miejskiego w Ziębicach.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr XXII/154/2012 z dnia 26 czerwca 2012

r. w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  430/VIII/2022  zmieniającą

uchwałę  nr  XXII/154/2012  z  dnia  26  czerwca  2012  r.  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty

prolongacyjnej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Ziębice  –  obręb  Zachód  z  wyłączeniem

obszaru zawartego w obrębie ulicy Wałowej”, w zakresie terenu oznaczonego symbolem 1KK.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB B. Miszczycha. 

Radny W. Ochał zapytał o koszty dla Gminy wynikające z podjęcia tej uchwały. 

Naczelnik odpowiedział, nie ma możliwości partycypacji, natomiast koszt tej zmiany to około 2 tys.

zł. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 431/VIII/2022 ws. przystąpienia

do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości

Ziębice  –  obręb  Zachód  z  wyłączeniem  obszaru  zawartego  w  obrębie  ulicy  Wałowej”,

w zakresie terenu oznaczonego symbolem 1KK.

14:54- przerwa

15: 08 – koniec przerwy



10. Raport o stanie Gminy Ziębice za 2021 rok:

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Ziębice za 2021 rok,

Prezentację przedstawił Sekretarz Gminy R. Śledź.

b) debata nad przedstawionym raportem, 

Radny M. Jaźwiec zapytał o zaległości z tytułu niezapłacenia czynszu (gospodarka mieszkaniowa).

Zapytał także o zmniejszoną ilość wspólnych patroli  Straży Miejskiej  z Policją (w stosunku do

poprzedniego roku). Radny zauważył też wzrost ubóstwa i bezrobocia w gminie. Pan M. Jaźwiec

zapytał również Pana Burmistrza co uznaje za swój największy sukces.

Radny M. Kuriata zwrócił uwagę na infrastrukturę chodnikową oraz drzewa wokół ul. Wałowej.

15:47 – wyszedł Radny J. Sobol

Radna A. Sobków powiedziała, że w jej ocenie udało się zrealizować bardzo dużo zaplanowanych

zadań.  Zapytała  Burmistrza  jak  ocenia  efekty  zadania  związanego  z  lokalnym  transportem

zbiorowym i  jakie  ma plany w tej  kwestii  na przyszłość.  Radna zapytała  także o park miejski

i  sytuację  niewłaściwego  dotleniania  wody  w  stawie,  niefunkcjonowanie  fontanny,  a  także

o „odzyskanie” części  terenu parku.  Pani  A. Sobków wspomniała  także o zyskach najmłodszej

spółki i planie zakupu samochodu do gospodarowania odpadami. 

15:55 - wrócił Radny J. Sobol

Radny  W.  Ochał  zapytał  o  planowany  zakup  urządzeń  do  skateparku  i  czy  gmina  to  zadanie

zrealizuje? 

Burmistrz odpowiedział, że bardzo cieszą go inwestycje ubiegłoroczne pomimo trwania pandemii

i  długotrwałych  procedur.  Cieszy  go  powrót  działalności  społecznej  i  kulturalnej,  rewitalizacja

starego miasta. Burmistrz dodał, że ma taki plan, aby życie w gminie było coraz atrakcyjniejsze,

choć  dużym  problem  jest  starzenie  się  społeczeństwa.  Pan  M.  Szpilarewicz  opowiedział



o projektach  i  pozyskanych środkach zewnętrznych.  W kwestii  lokalnego transportu  Burmistrz

powiedział,  że  wielokrotnie  starał  się  o  dofinansowanie  do  nowego  taboru  i  jeśli  tylko  takie

nadejdzie- od razu zostaną poczynione dalsze kroki. Burmistrz potwierdził, że zysk spółki (200 tys.

zł) ma być przeznaczony na realizacje sprzętowe. 

Komendant Straży Miejskiej  R. Wolny powiedział,  że dane statystyczne nie zawsze oddają stan

faktyczny. W raporcie ujęto wspólne patrole oparte o porozumienie Burmistrza z Policją. Nie ujęto

natomiast wspólnych patroli zleconych przez Wojewodę.

Kierownik  Referatu  Spraw  Mieszkaniowych  M.  Stasiowska  powiedziała,  że  sprawa  zadłużeń

czynszowych jest  tematem trudnym. Dodała też,  że w ubiegłych latach przyrost  zadłużenia był

jednak wyższy. Problem zadłużeń w czynszach komunalnych dotyczy osób o niskich dochodach,

w wielu przypadkach zapłata za czynsz nie jest ich priorytetową potrzebą. Niestety społeczeństwo

ubożeje, więc coraz więcej osób będzie się o takie mieszkania starć. Procedury ściągania zaległości

trwają, ale są długie i skomplikowane. 

Naczelnik Wydziału Środowiska M. Martyn powiedziała, że dopełnienie wodą stawu nadzorował

ZWiK- z uwagi na koszty i braki kadrowe spółka nie była w stanie uruchamiać tych urządzeń.

W tym roku nadzór pełni ZUK i woda jest dopuszczana na bieżąco. 

Dodała, że pod pojęciem „odzyskanych terenów” należy rozumieć oczyszczony teren za kortem. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa  B.  Miszczycha  odniósł  się  do  tematu  budowy skateparku  –

w ubiegłym roku wykonano nową nawierzchnię asfaltową na boisku przy byłej szkole podstawowej

nr 2. W momencie planowania tej inwestycji koszt urządzeń wynosił ok. 100 tys. zł.  Teraz koszt

zakupu wzrósł dwukrotnie, a jednak należałoby zmienić rodzaj nawierzchni – dodatkowe ok. 170

tys.  zł.  Naczelnik  dodał,  że  po wybudowaniu  hali  będzie  też  przestrzeń  na budowę skateparku

z prawdziwego zdarzenia. 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok 2021. 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  432/VIII/2022  ws.  wotum

zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok 2021.

 

11.  Rozpatrzenie  projektów  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  Ziębice  za  2021  rok  oraz w  sprawie  udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2021 rok: 

a) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu ws.

opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Ziębic  sprawozdaniu  rocznym  z  wykonania  budżetu

Gminy Ziębice za 2021 rok.

Uchwałę nr III/36/2022 odczytał Sekretarz Gminy R. Śledź. 

16:26 – wyszli Radni: J. Koprowski, W. Ochał

16:28 – wyszła Radna J. Bednarz

16:30 - wrócili Radni: J. Koprowski, W. Ochał

16:31 - wróciła Radna J. Bednarz, wyszedł Radny B. Kąfera

b)  odczytanie  przez  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Ziębicach  opinii

Komisji  o  wykonaniu  budżetu  Gminy Ziębice  za 2021 rok oraz  wniosku Komisji  o  udzielenie

absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2021 rok.

16:34 – wrócił Radny B. Kąfera

Opinię odczytał Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej M. Jaźwiec. (uchwała Komisji Rewizyjnej

1/2022)

c)  odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu ws.

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ziębicach o udzielenie absolutorium dla

Burmistrza Ziębic za 2021 rok. 



Uchwałę nr III/63/2022 odczytał Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej M. Jaźwiec.

d) dyskusja

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  część  pytań  została  zadana  przy

procedurze  udzielenia  wotum zaufania.  Zapytała  też  o  stan  realizacji  zadań  przeniesionych  na

wydatki niewygasające.

Burmistrz odpowiedział, że zrealizowano wszystkie zadania z wyjątkiem miejscowego planu dla

Henrykowa. Na ostatniej sesji Radni dokonali w tej kwestii zmian i podpisano nową umowę na

dokończenie zadania. 

e)  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 433/VIII/2022 ws. zatwierdzenia

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2021 rok.

f)  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla  Burmistrza  Ziębic

w zakresie wykonania budżetu za 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 434/VIII/2022 ws.  udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2021 rok.

Burmistrz podziękował Radnym, a także wszystkim współpracownikom. 

12. Informacja o planowanych i realizowanych inwestycjach drogowych.

16:53 – sesję opuścił Radny J. Przyszlakiewicz 



Głos  zabrał  Dyrektor  ZDP S.  Jurcewicz,  który  chciał  uzupełnić  wcześniej  wysłany  materiał.

W kwestii wykonania dokumentacji na przebudowę drogi Starczówek – Głęboka Dyrektor ZDP

poinformował, że wczoraj wyłoniono wykonawcę. Pan S. Jurcewicz dodał, że otrzymano wsparcie

rządowe  na  remont  3  mostów  (wśród  nich  most  w  Henrykowie).  Poinformował  również

o zakończonych zadaniach zrealizowanych dzięki  współpracy Gminy z Zarządem. Podziękował

wszystkim za dotychczasową współpracę. 

Radny M. Kuriata zapytał jak procentowo rozdzielane są środki na wszystkie gminy (zaznaczając

powierzchnie gminy Ziębice jako największą). Według Radnego powinno się zachować proporcje. 

17:00 – wyszedł Radny J. Sobol

Dyrektor ZDP S. Jurcewicz odpowiedział, że z całą pewnością najwięcej środków jest inwestowane

w Gminie Ziębice (w ramach porozumień). 

17:04 – wyszedł Radny M. Jaźwiec, wrócił radny J. Sobol

Burmistrz  Ziębic  przedstawił  i  omówił  wydatki  poniesione  przez  gminę  na  zadania  drogowe

w ostatnich latach. 

17:04 – wrócił Radny M. Jaźwiec 

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Główna Księgowa L. Nowak przekazała informację o zmianie obsługi bankowej, co za tym idzie

wszystkich rachunków bankowych. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady.



Przewodnicząca poinformowała o ufundowanych przez Radę Miejską nagrodach finansowych. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny M. Jaźwiec poinformował, że wielu mieszkańców dojeżdżających do pracy pociągami prosi

o zmianę rozkładu jazdy. 

17:24 – wyszła Radna A. Sobków 

Burmistrz odpowiedział, że rozkład jazdy zmieniany jest 4 razy w roku i obiecał swoją interwencję

w tej sprawie. 

Radny W. Ochał w imieniu mieszkańców poprosił o zagospodarowanie terenów zielonych na ul.

Polnej.

17:27 – wróciła Radna A. Sobków 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa  B.  Miszczycha  odpowiedział,  że  obowiązkiem  właścicieli

nieruchomości jest dbanie, aby zieleń nie wychodziła na drogę, na co Urząd zwraca uwagę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o informację dotyczące planów na lipiec.

Burmistrz Ziębic odpowiedział, że w najbliższym czasie złoży wniosek do Biura Rady o zwołanie

sesji nadzwyczajnej. 

16. Zamknięcie sesji.             

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XLVI  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


